

Maxi

Knust

INSPIRATIONAL SPEAKER



E-Mail

maxi.knust@fempreneur.de

Portfolio

www.maxiknust.com

Instagram

[@fempreneur_business](https://www.instagram.com/fempreneur_business)

LinkedIn

[@maxiknust](https://www.linkedin.com/company/maxiknust)

Websites

www.fempreneur.de

www.fempreneur.business

PERSÖNLICHES PROFIL

2015 gründete ich das erste Digitale Magazin für Gründerinnen in Deutschland – FEMPRENEUR® – mit der Vision mehr Gründerinnen in die Sichtbarkeit zu bringen und somit wiederum andere Frauen inspirieren zu können. Seitdem bin ich als erfolgreiche Unternehmerin, Speakerin, Eventorganisatorin, Interviewer, Chefredakteurin und Buch-Herausgeberin, gefragte Startup-Expertin und Mentorin tätig. 2020 gründete ich zudem die FEMPRENEUR® BUSINESS SCHOOL.

TEDX TALK

In meinem TEDx Talk (2016) sprach ich auf der Bühne der Handelshochschule Leipzig (HHL) über "How to create a successful mindset". [Hier den Talk auf Youtube ansehen!](#)

THEMEN

Startups, Entrepreneurship & Female Entrepreneurship

Ich spreche über Startups, die Startup-Szene in Berlin, Entrepreneurship im Allgemeinen und genderneutral sowie auch ganz konkret über Female Entrepreneurship und den Herausforderungen und Chancen bei Frauen in der Gründung und Unternehmertum.

New Leadership Skills & Female Leadership

In der heutigen Zeit brauchen Führungskräfte andere Fähigkeiten und Skills, um erfolgreich in der neuen Arbeitswelt zu führen, strategisch und ganzheitlich zu denken und Mitarbeiter*innen zu motivieren. Wie erfolgreiche Führung heute geht und warum besonders Frauen die notwendigen Skills mitbringen, darüber spreche ich.

New Work, Digitalisierung & Intrapreneurship

Die Arbeitswelt hat sich in den letzten Jahren dramatisch verändert. Sowohl an Unternehmer*innen, Führungskräfte und Mitarbeiter*innen werden neue Anforderungen gestellt. Was ganz praktisch hinter New Work steckt, wie Digitalisierung neue Wege eröffnet und warum Intrapreneurship die Zukunft der Arbeit sind, das sind Themen, die ich genauer beleuchte.

SPEAKER - ERFAHRUNG

2021 Keynote-Speaker @ Sächsischer Gründerinnenpreis

Dresden, Staatsministerium für Justiz, Gleichstellung und Demokratie

2021 Keynote-Speaker @ Mindshift- Event

Digital, Gründungsbüro TU & HS Kaiserslautern

2020 Keynote-Speaker @ Unternehmerintag IHK

Digital, IHK München

2020 Keynote-Speaker @ Fempreneurship Event

Digital, Potsdam Transfer Gründungsservice Universität Potsdam

2019 Panel-Talk @ Entrepreneurship Summit

Berlin, FU Berlin

2018 Moderation @ StART Summit St. Gallen

Talk Gast: Doodle Gründer Myke Näf, Uni St. Gallen

Maxi

Knust

INSPIRATIONAL SPEAKER



E-Mail

maxi.knust@fempreneur.de

Portfolio

www.maxiknust.com

Instagram

[@fempreneur_business](https://www.instagram.com/fempreneur_business)

LinkedIn

[@maxiknust](https://www.linkedin.com/company/maxiknust)

Websites

www.fempreneur.de

www.fempreneur.business

PERSONAL PROFILE

In 2015 I founded the first digital magazine for female founders in Germany - FEMPRENEUR® - with the vision of making more female founders visible and thus being able to inspire other women. Since then I have been a successful entrepreneur, speaker, event organizer, interviewer, editor-in-chief and book publisher, sought-after start-up expert and mentor. In 2020 I also founded the FEMPRENEUR® BUSINESS SCHOOL.

TEDX TALK

In my TEDx Talk (2016) I spoke on the stage of the Leipzig Graduate School of Management (HHL) about "How to create a successful mindset". [Watch the talk on Youtube here!](#)

SPEAKER TOPICS

Startups, Entrepreneurship & Female Entrepreneurship

I speak about startups, the startup scene in Berlin, entrepreneurship in general and gender-neutral, as well as specifically about female entrepreneurship and the challenges and opportunities for women in founding and entrepreneurship.

New Leadership Skills & Female Leadership

Today, managers need different skills and abilities to lead successfully in the new world of work, to think strategically and holistically and to motivate employees. I will talk about how successful leadership works today and why women in particular have the necessary skills.

New Work, Digitalisierung & Intrapreneurship

The world of work has changed dramatically in recent years. New requirements are being placed on entrepreneurs, managers and employees. What is behind New Work in a very practical way, how digitization opens up new paths and why intrapreneurship is the future of work, these are topics that I will examine in more detail.

SPEAKER EXPERIENCE

2021 Keynote-Speaker @ Sächsischer Female Founder Award

Dresden, State Ministry of Justice, Equality & Democracy

2021 Keynote-Speaker @ Mindshift- Event

Startup Service University Kaiserslautern

2020 Keynote-Speaker @ Female Entrepreneur Day IHK

IHK Munich

2020 Keynote-Speaker @ Fempreneurship Event

Potsdam Transfer Startup Service University Potsdam

2019 Panel-Talk @ Entrepreneurship Summit

Berlin, University Berlin

2018 Moderation @ StART Summit St. Gallen

Talk Guest: Doodle Founder Myke Näf, Uni St. Gallen